
 

Samrådsmöte finskt förvaltningsområde 26 april 2023 
 

Tid och plats 

Biblioteket, Lindesberg. Klockan 17-18.30. 

Deltagare 

Ca 10 invånare på plats.  

Tjänstepersoner på plats: Kristina Öster (kultur- och fritidschef), Madde Gustavsson 

(socialchef), Anna Lundström (kanslichef), Tomas Klockars (M) (kommunstyrelsens 

ordförande), Monica Klockars (M) (socialnämndens vice ordförande), Jari Mehtäläinen 

(SD) (socialnämndens ordförande). 

 

Dagordning 

 Information om Stadsskogen i Lindesberg: framtida vård- och omsorgsboende 

 Information om olika boendeformer för äldre 

 Visning av bibliotekets nyrenoverade lokaler 

 Övriga frågor 

Information om Stadsskogen i Lindesberg: framtida vård- och omsorgsboende 

 

Madde Gustavsson informerar om planerna för framtida vård- och omsorgsboende. 

Ingenting är beslutat än, mycket beror på kommunens ekonomi.  

Invånare som deltar på mötet lämnar synpunkter till Madde att de önskar en separat 

avdelning bara för sverigefinnar. Madde berättar att Ågården förr haft en avdelning för 

sverigefinnar men att den försvann eftersom efterfrågan att bli placerad på avdelningen 

var för låg. Det har gjorts tolkningar av att detta berodde på att brukare inte ville lämna 

sina hemorter.  

Invånare som deltar på mötet säger att det är annorlunda med den generation som blir 

äldre nu. De kan tänka sig att flytta från ex. Storå till Lindesberg om det innebär att de 

får bo på en avdelning med andra sverigefinnar. 

Madde meddelar att de tar med sig synpunkterna till planeringen för eventuellt nytt 

vård- och omsorgsboende. Som det ser ut idag finns ingen möjlighet att införa en finsk 

avdelning. 

 



Information om olika boendeformer för äldre 

Idag finns två seniorboenden i kommunen; en bostadsrättsförening i Lindesberg och 

Kooperativa hyresrättsföreningen Tallen i Frövi. Kommunen driver inget eget 

seniorboende. 

Kommunens driver däremot:  

 särskilda boendeplatser i form av vanliga platser, psykiatriplatser och 

demensplatser 

 korttidsplatser 

 växelvård. 

För att få plats i kommunens boenden krävs biståndsbeslut. 

Samordnare 

Invånare som deltar på mötet undrar hur det blir med funktionen Samordnare för finskt 

förvaltningsområde. Kanslichef, Anna Lundström, berättar att en översyn nu görs. Det är 

inte självklart att funktionen återbesätts, det kan bli så att statsbidraget delas ut på 

förvaltningarna istället. Tidigare har nästan hela statsbidraget använts för lön till 

samordnare för finskt förvaltningsområde. Det kanske finns andra sätt att jobba på. 

Sveriges förvaltningsområden har organiserat sig på många olika sätt. Det finns ingen 

standard för hur det ska se ut. 

Olika bland invånarna som deltar på mötet hur de tycker att statsbidraget ska användas. 

Vissa tycker att det ska läggas på att anställa en samordnare medan andra tycker att mer 

pengar ska ges till föreningslivet. Anna Lundström meddelar att hon tar med 

synpunkterna.  

Visning av bibliotekets nya lokaler: Grenverket 

 

Kristina Öster visar gruppen runt i de nyrenoverade lokalerna. 

 

______ 
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